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Vragen van het lid De Rouwe (CDA) aan de minister van Verkeer en 
Waterstaat over de kritiek op sluiting van het luchtruim (ingezonden 20 mei 
2010). 

Vraag 1
Kent u het bericht «Sluiting luchtruim was niet nodig»?1 

Vraag 2
Kunt u garanderen dat overal in Europa de veiligheid boven alles gaat in de 
afweging tussen wel of niet vliegen? 

Vraag 3
Welke bronmetingen worden nu gebruikt voor de besluitvorming in Neder-
land, Frankrijk, het Verenigd Koninkrijk en de Verenigde Staten? Hoe wordt op 
dit moment de samenstelling van een aswolk gemeten en op welke manier 
wordt er gewerkt aan mogelijkheden om de wolk beter in kaart te brengen? 

Vraag 4
Is het waar dat luchtruim boven Nederland op maandag 17 mei wel open was 
maar LVNL2 niet mocht werken? Van wie mocht LVNL dat niet? Was het op 
dat moment nu wel of niet veilig om te vliegen? Is het waar dat er die 
bewuste ochtend nog twee toestellen zijn geland tijdens de stremming? 

Vraag 5
Is er nu één manier waarop hier in Europa mee wordt omgegaan en hoe 
staat u tegenover de beheerste verruiming van de regels zoals in het 
Verenigd Koninkrijk wordt aangekondigd? 

Vraag 6
Waarom wordt in Europa het Amerikaanse model niet volledig overgeno-
men? Waarin verschilt het systeem dat nu in Europa wordt toegepast van het 
Amerikaanse model? Is het Amerikaanse systeem veilig? 

1 Nu.nl, 17 mei 2010.
2 Luchtverkeersleiding Nederland.
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Vraag 7
Ziet u in de huidige problemen mogelijkheden om sneller tot overeenstem-
ming te komen over een Single European Sky? Op welke termijn zouden de 
eerste voordelen van SES kunnen worden bereikt?
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